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A községi önkormányzat meghívására hétfőn délelőtt városunkba látogatott a tartományi sport és ifjúsági titkár. Érkezését követően Vladimir Batez 
rövid megbeszélést folytatott Fejsztámer Róbert polgármesterrel és közvetlen munkatársaival, majd vendéglátói kíséretében megtekintette Magyarka-
nizsa néhány fontos sportlétesítményét és az Ifjúsági otthont. A látogatás végén a Gyógyfürdő sportcsarnokában sajtótájékoztatót tartottak. 

Vladimir Batez elégedettségének adott hangot a Magyarkanizsán tapasztaltak kapcsán, annak pedig kimondottan örült, hogy a fejlett sport és 
ifjúsági infrastruktúrával rendelkező Magyarkanizsa további fejlesztésekben gondolkodik. 

– Magyarkanizsa több sport és ifjúsági projekttel is megjelent a tartományi pályázatokon, most személyesen is alkalmam volt meggyőződni azok 
helyénvalóságáról, meglátni azt, hogy mely területeken tudna segíteni ezekben a fejlesztésekben a tartományi titkárság. Külön kiemelném a kajako-
zóknál épülő Oktatóközpontot, ami nem csak a mi, hanem az illetékes minisztérium támogatására is számíthat. Ez az objektum Magyarkanizsát a 
Vajdaság szempontjából is kiemelt jelentőséggel bíró kajaksport regionális központjává lépteti elő. Ahogyan értesültem, a Partizan épületének vonat-
kozásában már folyamatban van a tulajdonjogi viszonyok rendezése és belátható időn belül a község előrukkol majd annak fejlesztési projektjével is. 
Az Ifjúsági Otthonban egy jól kiépített és szervezett infrastruktúrával találkoztam. A polgármester felvázolta a fürdő sportcsarnokának felújításával 
kapcsolatos terveiket is, aminek megvalósítása annál is inkább fontos, mivel a sportcsarnok mellett minden olyan kísérő szolgáltatás adott, amivel 
kevés község dicsekedhet Szerbiában – hallottuk Vladimir Bateztől. 

A sport és ifjúsági titkár látogatása során elsősorban azokra a magyarkanizsai projektekre fókuszáltak, amelyeknek a későbbiekben akár regionális 
jelentőségük is lehet. Ezek közé a projektek közé a kajakház Oktatóközpontja, a Partizan átépítése és a sportcsarnok felújítása tartozik. 

– A látogatás során egyetértettünk abban, hogy Magyarkanizsa infrastrukturális fejlettségi szintje a sport és az ifjúság területén is kimagasló, de 
szerencsére abban is egy véleményen voltunk, hogy ez nem válhat községünk kárára. Ne az legyen, hogy emiatt Magyarkanizsának várnia kell, hogy 
úgymond parkolópályára állítsák csak azért, mert e tekintetben fejlettebb sok más községtől, hanem próbáljuk megteremteni az egyensúlyt ebben a 
rendszerben. Batez titkár úr ígéretet tett arra, hogy a titkárság hozzá fog járulni a kajakházban folyó beruházásokhoz, de mivel minden projektünk 
elnyerte tetszését, eredményes együttműködést vetít előre ez a mai látogatás. Mi természetesen nem kizárólag a tartományi támogatásokra számítunk, 
hanem a köztársaságiakra is, sőt megcélozzuk a nemzetközi, sportra és ifjúságra fordítható nemzetközi támogatásokat is. Megbeszélésünkön úgy 
értékeltük, hogy a kisebb horderejű, települési fejlesztések vagy szanálások jobb, ha a községi költségvetést terhelik, mert alacsonyabb értékűek, 
könnyebben és gyorsabban kezelhetőek, a nagyobbak viszont  irányuljanak a tartomány és a köztársaság felé. A klubok többségének elsősorban prog-
ramtámogatásra van szükségük, hogy tudjanak versenyeket szervezni, el tudjanak utazni a versenyekre, megtarthassák edzéseiket. Persze sokszor 
kérdés az, hogy hol is tegyék mindezt objektum híján, de ezt majd igyekszünk összekombinálni az iskolai, a sport és a turisztikai infrastruktúrával. 
Amennyiben ily módon egy teljes egészet tudunk alkotni, községünk falvai is meg tudják benne találni helyüket – nyilatkozta a polgármester. 
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